
Møteprotokoll

Utvalg: Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne
Møtested: Teams
Dato: 09.03.2021
Tid: Kl. 18:00 – 19:48

Følgende medlemmer møtte Parti
Elena Daniela Trifan
Kjell Inge Bringedal
Lars Gunnar Oma
Aina Budal AP
Bente B. Tjøsvoll FRP
Eivind Nordbø H
Johnny Stangeland KRF

Møtenotater:
Innkalling og saksliste godkjent.

Kommunalsjef helse og omsorg Nora Olsen-Sund svarte på spørsmål og orienterte om Leve hele livet
og sak 7/21.

Idrettskonsulet/ rådgiver Øyvind Flatebø og svarte på spørsmål om sak 9/21.

Bringedal, Budal og Trifan ble enstemmig valgt til å godkjenne protokollen.

Sak 9/21 ble behandlet før sak 7/21.

Underskrifter:

Kjell Inge Bringedal Aina Budal Elena Daniela Trifan
Leder Nestleder Medlem
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007/ 21 Nye VTA-plasser - Økonomiske konsekvenser

Rådmannens forslag til vedtak:
Karmøy kommunestyre vedtar medfinansiering av 7 nye VTA-plasser ved Solstein AS i 2021.
Årlig merkostnad vil være om lag 400 000 kroner på funksjon 273, Arbeidsrettede tiltak i kommunal
regi. Merkostnadene i 2021 dekkes innenfor andre funksjoner under rammeområde 09 sosial.
Konsekvensene innarbeides i budsjettet for 2022.

09.03.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne
Behandling
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne ser svært positivt på saken og støtter enstemmig
rådmannens innstilling.

RFM - 007/21 Vedtak:
Karmøy kommunestyre vedtar medfinansiering av 7 nye VTA-plasser ved Solstein AS i 2021.
Årlig merkostnad vil være om lag 400 000 kroner på funksjon 273, Arbeidsrettede tiltak i kommunal
regi. Merkostnadene i 2021 dekkes innenfor andre funksjoner under rammeområde 09 sosial.
Konsekvensene innarbeides i budsjettet for 2022.

008/ 21 Reiselivsplan 2021-2024

Rådmannens forslag til vedtak:
1. Karmøy kommunestyre vedtar den fremlagte reiselivsplan for 2021-2024: «Ansvarlig
destinasjonsutvikling: Et godt sted å bo er et godt sted å besøke!».
2. Budsjett og ressurser er allokert hos tiltaksansvarlige. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser
vil bli fremmet i budsjettbehandling det aktuelle år.

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg oppvekst og kultur - 27.01.2021 - 002/21
1. Karmøy kommunestyre vedtar den fremlagte reiselivsplan for 2021-2024: «Ansvarlig
destinasjonsutvikling: Et godt sted å bo er et godt sted å besøke!».
2. Budsjett og ressurser er allokert hos tiltaksansvarlige. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser
vil bli fremmet i budsjettbehandling det aktuelle år.

Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 15.02.2021 - 008/21
1. Karmøy kommunestyre vedtar den fremlagte reiselivsplan for 2021-2024: «Ansvarlig
destinasjonsutvikling: Et godt sted å bo er et godt sted å besøke!».
2. Budsjett og ressurser er allokert hos tiltaksansvarlige. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser
vil bli fremmet i budsjettbehandling det aktuelle år.
3. Kommunestyret ser at det er et stort potensiale for næringsutvikling tilknyttet våre
turistdestinasjoner og forventer at Karmøy kommune legger til rette for at dette potensialet skal
kunne tas ut. Kommunestyret ber om sak hvor en belyser ressursbruken innen reiseliv slik det er i
dag, og en betraktning om dette representerer den beste ressursutnyttelsen for å ivareta målet om
økt attraktivitet og flere besøkende.
Videre ønsker kommunestyret å få belyst potensiale for flere arbeidsplasser innen reiselivsnæringen i
Karmøy.

27.01.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur
Behandling
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.
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HOK - 002/ 21 Vedtak:
1. Karmøy kommunestyre vedtar den fremlagte reiselivsplan for 2021-2024: «Ansvarlig
destinasjonsutvikling: Et godt sted å bo er et godt sted å besøke!».
2. Budsjett og ressurser er allokert hos tiltaksansvarlige. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser
vil bli fremmet i budsjettbehandling det aktuelle år.

15.02.2021 Formannskapet
Behandling
Tillegg, fellesforslag fra Ap, Frp, KrF,Sp, V, foreslått av Alf Magne Grindhaug, Kristelig Folkeparti
Nytt punkt 3:
Kommunestyret ser at det er et stort potensiale for næringsutvikling tilknyttet våre
turistdestinasjoner og forventer at Karmøy kommune legger til rette for at dette potensialet skal
kunne tas ut. Kommunestyret ber om sak hvor en belyser ressursbruken innen reiseliv slik det er i
dag, og en betraktning om dette representerer den beste ressursutnyttelsen for å ivareta målet om
økt attraktivitet og flere besøkende.
Videre ønsker kommunestyret å få belyst potensiale for flere arbeidsplasser innen reiselivsnæringen i
Karmøy.

Grindhaug (KRF) fremmet tilleggsforslag om nytt punkt 3:
Kommunestyret ser at det er et stort potensiale for næringsutvikling tilknyttet våre
turistdestinasjoner og forventer at Karmøy kommune legger til rette for at dette potensialet skal
kunne tas ut. Kommunestyret ber om sak hvor en belyser ressursbruken innen reiseliv slik det er i dag,
og en betraktning om dette representerer den beste ressursutnyttelsen for å ivareta målet om økt
attraktivitet og flere besøkende.
Videre ønsker kommunestyret å få belyst potensiale for flere arbeidsplasser innen reiselivsnæringen i
Karmøy.

Votering:
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.
Tilleggsforslag fremmet av Grindhaug (KRF) ble enstemmig vedtatt.

FSK - 008/21 Vedtak:
1. Karmøy kommunestyre vedtar den fremlagte reiselivsplan for 2021-2024: «Ansvarlig
destinasjonsutvikling: Et godt sted å bo er et godt sted å besøke!».
2. Budsjett og ressurser er allokert hos tiltaksansvarlige. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser
vil bli fremmet i budsjettbehandling det aktuelle år.
3. Kommunestyret ser at det er et stort potensiale for næringsutvikling tilknyttet våre
turistdestinasjoner og forventer at Karmøy kommune legger til rette for at dette potensialet skal
kunne tas ut. Kommunestyret ber om sak hvor en belyser ressursbruken innen reiseliv slik det er i
dag, og en betraktning om dette representerer den beste ressursutnyttelsen for å ivareta målet om
økt attraktivitet og flere besøkende.
Videre ønsker kommunestyret å få belyst potensiale for flere arbeidsplasser innen reiselivsnæringen i
Karmøy.

16.02.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø

Behandling
Fjord Motorpark sin stilling, foreslått av Nils Wergeland Krog, Miljøpartiet De Grønne
Realiseringen av Fjord Motorpark er uavklart per dags dato. Dette medfører at FMP ikke bør ha noen
fremtredende rolle i Reiselivsplanen før det foreligger en endelig avklaring rundt realiseringen av
Motorparken.
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Krogs tilleggsforslag (innstillingen pluss tillegg) vedtatt med 5 stemmer mot 4 stemmer (H 2, KL 1, SP
1) for rådmannens forslag til vedtak.

HTM - 011/21 Vedtak:
1. Karmøy kommunestyre vedtar den fremlagte reiselivsplan for 2021-2024: «Ansvarlig
destinasjonsutvikling: Et godt sted å bo er et godt sted å besøke!», med følgende tillegg:
Realiseringen av Fjord Motorpark er uavklart per dags dato. Dette medfører at FMP ikke bør ha noen
fremtredende rolle i Reiselivsplanen før det foreligger en endelig avklaring rundt realiseringen av
Motorparken.
2. Budsjett og ressurser er allokert hos tiltaksansvarlige. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser
vil bli fremmet i budsjettbehandling det aktuelle år.

09.03.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne
Behandling
Budal (Ap) fremmet følgende tilleggspunkt:
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne savner fokus på universell utforming i planen. Rådet
ønsker en opplisting av hvilke attraksjoner som er tilgjengelig for personer med forskjellige
funksjonsnedsettelser for å gjøre kommunen mer attraktiv for fastboende og turister.

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig formannskapets innstilling og
Budals forslag som punkt 4.

RFM - 008/21 Vedtak:
1. Karmøy kommunestyre vedtar den fremlagte reiselivsplan for 2021-2024: «Ansvarlig
destinasjonsutvikling: Et godt sted å bo er et godt sted å besøke!».
2. Budsjett og ressurser er allokert hos tiltaksansvarlige. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser
vil bli fremmet i budsjettbehandling det aktuelle år.
3. Kommunestyret ser at det er et stort potensiale for næringsutvikling tilknyttet våre
turistdestinasjoner og forventer at Karmøy kommune legger til rette for at dette potensialet skal
kunne tas ut. Kommunestyret ber om sak hvor en belyser ressursbruken innen reiseliv slik det er i
dag, og en betraktning om dette representerer den beste ressursutnyttelsen for å ivareta målet om
økt attraktivitet og flere besøkende.
Videre ønsker kommunestyret å få belyst potensiale for flere arbeidsplasser innen reiselivsnæringen i
Karmøy.
4. Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne savner fokus på universell utforming i planen.
Rådet ønsker en opplisting av hvilke attraksjoner som er tilgjengelig for personer med forskjellige
funksjonsnedsettelser for å gjøre kommunen mer attraktiv for fastboende og turister.

009/ 21 Temaplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-2024

Rådmannens forslag til vedtak:
Karmøy kommunestyre vedtar forslag til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-2024.

09.03.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne
Behandling
Stangeland (KrF) foreslo:
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne poengterer viktigheten av tilrettelegging innen idrett
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og fysisk aktivitet. Samt universell utforming av eksisterende anlegg og nybygg i Karmøy kommune.

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig rådmannens innstilling med
Stangelands forslag som punkt 2.

RFM - 009/21 Vedtak:
Rådmannens forslag til vedtak:
1. Karmøy kommunestyre vedtar forslag til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-2024.
2. Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne poengterer viktigheten av tilrettelegging innen
idrett og fysisk aktivitet. Samt universell utforming av eksisterende anlegg og nybygg i Karmøy
kommune.

010/ 21 Samlesak for spørsmål

09.03.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne

Behandling
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne ønsker informasjon om følgende tema:

1. Hvordan ser Karmøy kommune på BPA-ordning og egenbetaling?
2. Hvor mange søknader om BPA blir innvilget og hvor mange blir avslått?
3. Egenandel transport til/ fra dag-/aktivitetssenter
4. Informasjon om endringer i Valgloven

RFM - 010/21 Vedtak:
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne ønsker informasjon i de kommende møtene.


